
Styremøte i AS Trudvang 26.  januar 2022 

Til stede: Sigmund, Ida, Nina og Tommy.  
 
1. Valg av referent – Tommy  

2. Status for innhenting av tilbud på TV/bredbånd 

På bakgrunn av at grunnpakken vi har fra Telenor har svært lav bredbåndshastighet, er det innhentet 
TV/bredbåndstilbud fra Telia (jf. oversendte vedlegg). Det har også vært dialog med Telenor for ev å 
kunne øke bredbåndshastigheten innenfor nåværende kostnadsramme (reforhandling av 
eksisterende avtale). Telenor var ikke interessert i dette og viste til produktmenyen de har, hvor det 
er mulig med individuell eller kollektiv oppgradering av bredbånds- og TV-tilbudet til beboerne mot 
tillegg i pris. 

Telia tilbyr oss «kostnadsfri» oppgradering av fiber-infrastrukturen i gården og oppkopling til 
nærmeste Telia-punkt et kvartal unna. Dvs. at alt arbeid knyttet til graving, tilknytning og installasjon 
dekkes av Telia. AS Trudvang vil på sin side være forpliktet til å beholde Telia som leverandør i 
minimum 3 år med opsjon på ytterligere 2 år. 

Det rimeligste tilbudet til 269 kr.  mnd. per husstand er en fellesavtale hvor 100 Mbps bredbånd er 
inkludert (mot dagens 10 Mbps fra Telenor). 12 TV kanaler er inkludert og den enkelte har også 5 
poeng til å velge «egne» TV-kanaler. Sluttbrukerutstyr (modem/router og strømmeboks) er også 
inkludert. Neste nivå er en fellesavtale til 309 kr mnd per husstand. Denne inkluderer 30 poeng som 
gir opp til 42 TV-kanaler. Den enkelte beboer kan her selv velge hvorvidt han/hun vil bruke poengene 
på (enda) raskere bredbånd eller flere TV-kanaler. Øvrige fellesavtaler har en kostnad opp til 419 kr 
per husstand/mnd og byr på enda større bredbåndshastighet og antall kanaler. 

Øvrige vilkår fra Telia: 

• Telia sikres tilgang til boligselskapets spredenett for å ivareta drift og service  
• Tilbudet har en gyldighet på tre mnd. 
• Tilførsel hentes fra eksisterende nodeskap og legges i eksisterende rør. AE-node etableres i 

kjeller. Det legges nye kabler fra node i kjeller til skjøtepunkter i hver oppgang. Kabler til 
leiligheter gjenbrukes. I leilighetene byttes eksisterende OTO-bokser ut med 
Mediaconvertere. Hjemmesentral monteres i stue. 

Vurdering/konklusjon: Telia tilbyr en fellesavtale som er billigere enn den Telenor har og som er 
bedre når det gjelder bredbåndshastighet. Den tekniske løsningen fra Telia med strømmeløsning 
via app til alle enheter man måtte ønske å bruke, er klart bedre enn Telenors løsning. Styret 
beslutter å inngå avtale med Telia, gitt at befaring runde 2 går som planlagt og ikke byr på noen 
overraskelser. Sigmund tar kontakt med Telia.  

 

 

 

 



3. Status for innhenting av tilbud på brannvarslingssystem mv. jf. referat fra styremøtet 24.11.21@ 

Det er fukt i kjeller, fremkommer også av rapport. Vedtatt i generalforsamling at det skal befares 
med mål om bedring. Det er også bestemt å vurdere/få befaring på brannvarslingsanlegget.  

Brannvarslingsanlegg: Har kartlagt ulike aktører, men ikke innhentet tilbud enda. Gjøres av 
Sigmund innen avholdelse av neste styremøte. 

Fukt i kjelleranlegg: Sigmund sjekker firma som kan være aktuelle for jobber. Får inn tilbud. 
Befaring delegeres til Stig Atle.  

 
4. Tilbud fra elektriker om å gjennomgå det elektriske opplegget i fellesarealene, jf e-post til styret fra 
Stig-Atle 

Et viktig brannverntiltak er å sikre at det elektriske anlegget i fellesarealene er av tilfredsstillende 
kvalitet (jf. forskrifter etc.).  Vaktmester har innhentet tilbud på el-kontroll fra elektrikerfirmaet vi har 
avtale med. Firmaet, som tar 1200 kr. per time (inkl. Mva.) regner med å bruke om lag tre dager på 
jobben, dvs. ca. 25 timer. Altså om lag 30.000 kr.  

Styret beslutter at firmaet skal gjennomføre el-kontrollen i gården.  

 
5. Diskutere ev bytte av renholdsleverandør, jf. e-post med beskrivelser/bilder fra Stig Atle 

Bildene som er tatt kan indikere at kvaliteten på renholdstjenestene ikke er i tråd med avtalen vi har. 
Styret har imidlertid, siden det tiltrådte i september -21, ikke mottatt andre klager på renholdet. 

Styremedlemmenes egne erfaringer er at kvaliteten er ok. Styret beslutter at vi inntil videre 
fortsetter med samme rennholdsleverandør, men at leverandøren varsles om varierende kvalitet.  

6. Spørsmål om å dekke lydisolering av tak i vaktmesterleilighet, se e-post fra Stig Atle 

Vaktmester oppgir at det er svært lytt fra nabo i leiligheten over og at han til stadighet forstyrres av 
«bråk» derfra. Han har innhentet tilbud fra snekkerfirma som anslår at jobben med å isolere 
stuetaket vil koste ca. 60.000 kr. Vaktmesterleiligheten er aksjeselskapets eiendom. Vurderingen er 
at denne bør ha en tidsmessig standard, både av hensyn til markedsverdi og for å kunne framstå som 
attraktiv for nåværende og kommende vaktmestre. Det hovedsakelig boretten til leilighet som utgjør 
«avlønningen» for vaktmesterjobben.   

Det er dekning på inneværende budsjett til å bære denne kostnaden. Styret beslutter derfor 
godkjenne forespørselen om å isolere taket i vaktmesterleiligheten.  Styret forutsettes at det 
innhentes bindende pristilbud og at det informeres om ev forhold som vil medføre vesentlige 
kostnader ut over antatt pris på 60.000 kr inkl. mva. 

 

 

 



7. Prøveordning med ulåste søppelskur for å unngå hensatt avfall, skadedyr mv. 

Vaktmester melder om at det plasseres en del avfall (hundeposer mv) på utsiden av søppelkassene. 
Dette tiltrekker seg fugler og skadedyr og forsøpler området. Nabogårdene har ikke lås på 
søppelkassene og har ikke problem med at avfall hensettes på utsiden. De melder om at det heller 
ikke er slik at uvedkommende fyller opp søppelkassene med eget avfall. Vaktmester forspør om vi 
bør fjerne låsene i søppelkassene for å unngå forsøpling i fellesarealene. 

Styret vedtar, som en prøveordning, at låsene fjernes og at ordningen evalueres etter 6. mnd. (juni 
2022). Dette vil gi grunnlag for å bestemme om ordningen ev. skal gjøres permanent. 

8. Håndheving av parkeringsbestemmelsene for bakgården, ref. e-post fra Stig Atle 

Det meldes om et vedvarende problem med at biler parkeres i bakgården, ofte store deler av dagen. 
Hensatte biler utgjør risiko for framkommeligheten for taxi, utrykningskjøretøy, varelevering mv. og 
bør følgelig sanksjoneres. Vi har i dag en avtale med et borttauingsfirma, men ikke med en 
leverandør som utsteder gebyr etter privatrettslige regler.  

Styret beslutter å utrede muligheten for dette nærmere sammen med Stig Atle. Sigmund tar 
kontakt med Stig Atle i forkant av neste møte. Det vil fattes en avgjørelse neste styremøte.  

9. Publisere nye husordensregler på nettsiden vår og ev annen informasjon som bør legges ut 

De reviderte husordensreglene må redigeres ferdig og legges ut på hjemmesiden vår. Også annen 
relevant informasjon (som styrets referater og informasjon om byggeprosessen til Oslo kommune) 

Ida fikser og legger ut på hjemmesiden.  

10. informasjon/eventuelt 
 

- Se info fra OBF om kommende generalforsamling mv.  
 
- Begynne å bruke portalen. Tommy legger inne referat fra styremøte 24.11.2021 og 

26.01.2022.  
 

- Flere som opplever ristninger i bygget, som følge av byggearbeid på nabotomten. Infomail fra 
firma legges ut på hjemmesiden. Sigmund sender fortløpende til Ida, som legger ut på 
hjemmesiden.  

 
- Innføre månedsbrev og publisere på nettsiden. Tommy formulerer og sender til Sigmund og 

Ida til godkjenning og publisering på hjemmesiden.  
 

- Rørproblemer i H24. Beboer ønsker at AS Trudvang skal ta regningen på forsikringen, mot at 
beboer tar egenandelen. Sigmund sjekker med forsikringsselskapet.  
 

- Lukt fra sluk. Stig Atle har kontaktet aktuelle beboere. Mulig problem kan være ventil knyttet 
til vannlåsen eller problem med luftingen. Saken pågår.  
 

- Det er strengt forbudt å røyke på fellesområder innendørs. Det er brannfarlig og til stor 
sjenanse for andre beboere. Beboere har (dessverre) mulighet til å røyke inne i egen leilighet.  
 



- Sigmund sjekker med OBF om når generalforsamling skal/må avholdes. Det beste hadde vært 
om den kunne blitt avholdt i august. Da har det gått 1 år.  
 

- Neste styremøte er satt til 02.03.2022 klokken 18.00 på styrerommet. 
 

 
 


